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Protokół  Nr VII/2019 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 27 czerwca 2019 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 907, 

a zakończyła o godz. 1052. 

 

Ad. I. Godz. 907 

 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości. W oparciu o listę obecności 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 908 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad sesji. Zaproponował zmianę 

w porządku sesji, aby punkt V zamienić z punktem IV. Radni przegłosowali propozycję 

– 15 głosów „za” jednogłośnie. 

W głosowaniu zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 15 głosów „za” 

jednogłośnie.  

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 25.04.2019 r. 

IV. Nagrodzenie najzdolniejszych uczniów z terenu Gminy Radomyśl nad 

Sanem. 

V. Wystąpienie Wójta Gminy. 

VI. Debata nad Raportem o stanie Gminy Radomyśl nad Sanem za 2018 rok. 

VII. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1. wotum zaufania dla Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem za rok 2018; 

2. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania  budżetu gminy za 2018 rok; 

3. udzielenia Wójtowi Gminy Radomyśl nad Sanem absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok; 

4. uchylenia uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu organizacyjnego 

Centrum Edukacji Ekologicznej w Radomyślu nad Sanem; 



5. ustanowienia zasad przysługiwania diet dla przewodniczącego organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Radomyśl nad Sanem; 

6. rezygnacji z udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu na realizację zadania publicznego w 2019 roku; 

7. zmian w uchwale budżetowej na rok 2019.       

VIII.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

IX.    Zakończenie VII sesji Rady Gminy. 
 

Ad. III. Godz. 911 

       

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół   

z sesji Rady Gminy z dnia 25.04.2019 r. znajduje się zwyczajowo do wglądu  

w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy mailowe radnym, którzy 

wyrazili na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół sesji Rady Gminy z dnia 25.04.2019r. został przyjęty bez odczytywania  

w głosowaniu – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 912 

    

Głos zabrała inspektor do spraw oświaty Joanna Dudzińska, która oznajmiła, że 

w czerwcu br. Pan Jan Pyrkosz - Wójt Gminy wystąpił z wnioskiem do dyrektorów 

szkół o wytypowanie po 1 uczniu z każdej szkoły w celu wyłonienia najlepszego ucznia 

w Gminie Radomyśl nad Sanem.  

Do 10 czerwca wpłynęło 5 kandydatur, a mianowicie:  

- kandydatura Huberta Wolaka ucznia klasy VII PSP w Chwałowicach; 

- kandydatura Jakuba Żmudy ucznia klasy  III gimnazjum PSP w Antoniowie; 

- kandydatura Emilii Słowik – uczennicy klasy VII PSP w Radomyślu nad Sanem; 

- kandydatura Eweliny Garbacz – uczennicy klasy VI PSP w Woli Rzeczyckiej; 

- kandydatura Agnieszki Pamuły – uczennicy klasy III gimnazjum w PSP w Rzeczycy 

Długiej. 

Zgłoszenia analizowane były przede wszystkim pod względem osiągnięć 

uczniów w roku szkolnym 2018/2019 tj. udział w konkursach ogólnopolskich, 

wojewódzkich, powiatowych, diecezjalnych, gminnych, szkolnych. Brana była również 

pod uwagę średnia ocen oraz ocena z zachowania. 

W związku z tym, że dwóch uczniów z terenu gminy ma zbliżone do siebie osiągnięcia 

nie sposób było wybrać jednego faworyta. Pan Wójt postanowił przyznać tytuł 

najlepszego ucznia ex aequo. 

Pan Jan Pyrkosz postanowił docenić pracę jeszcze jednego ucznia, który znalazł 

się w gronie najlepszych w kraju. Jest to uczeń klasy VI PSP w Rzeczycy Długiej – 

Marcin Wilkus. Marcin zajął I miejsce w Turnieju Wojewódzkim oraz III miejsce w 

Finale Centralnym Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej „Młodzież 

zapobiega pożarom”, który odbył się w dniach 31 maja do 2 czerwca w Złotym Potoku 

http://www.radomysl.pl/


w województwie śląskim. Marcin w pierwszym etapie turnieju musiał rozwiązać test 

składający się z 40 pytań. Uzyskał najwyższy wynik w tej części co pozwoliło mu wziąć 

udział w finale podczas którego odpowiadał ustnie na pytania oraz wykonywał zadania 

praktyczne z zakresu ratownictwa medycznego oraz taktyki działań gaśniczych z 

wykorzystaniem wyposażenia technicznego. 

Ponadto w dniu 29 maja odbył się I etap powiatowego konkursu „Młody Matematyk” 

który przeprowadzony został w murach Politechniki Rzeszowskiej w Stalowej Woli. W 

tym konkursie Marcin uplasował się na drugim miejscu tracąc tylko jeden punkt do 

zwycięzcy. Podkreślić należy że zadania konkursowe w większości obejmowały 

materiał realizowany w klasie siódmej, czyli dla Marcina w klasie programowo wyższej 

gdyż Marcin jest uczniem klasy szóstej. 

Tytuł najlepszego ucznia w Gminie Radomyśl nad Sanem otrzymują: Agnieszka 

Pamuła uczennica III klasy gimnazjum PSP w Rzeczycy Długiej i Jakub Żmuda uczeń 

III klasy gimnazjum z PSP w Antoniowie. 

Osiągnięcia Agnieszki Pamuły:  

 otrzymała tytuł laureata wojewódzkiego konkursu przedmiotowego 

(polonistycznego) organizowanego przez Podkarpackiego Kuratora Oświaty w 

Rzeszowie; 

 tytuł laureata VI Wojewódzkiego Dyktanda Niepodległościowego „Po polsku o 

historii” dla uczniów klasa VII-VIII szkół podstawowych i dotychczasowych 

gimnazjów oraz szkół ponadgimnazjalnych województwa podkarpackiego w 

roku szkolnym 2018/2019; 

 zajęła III miejsce w Gminnym Konkursie Recytatorskim Poezji Zbigniewa 

Herberta; 

 I miejsce w szkolnym konkursie recytatorskim poświęconym twórczości Adama 

Mickiewicza, prowadzonym we współpracy z Publiczną  Biblioteką w Rzeczycy 

Długiej w ramach projektu pn. „Cud odrodzenia Polski” realizowanego przez 

Stowarzyszenie PANDOZ – Inicjatywa Rozwoju w Antoniowie; 

 I miejsc w szkolnym konkursie wiedzy o Tadeuszu Kościuszce, 

przeprowadzonym we współpracy z Publiczną Biblioteką w Rzeczycy Długiej 

w ramach projektu pn. „Cud odrodzenia Polski”; 

 I miejsce w szkolnym konkursie Ortograficzno – Frazeologicznym; 

 I miejsce w Szkolnym Konkursie Krasomówczym „W moim sercu, 

Ojczyzna…”; 

 wzorowo pełniła funkcję Przewodniczącej Samorządu Uczniowskiego; 

 aktywny członek Szkolnej Grupy Wolontariatu; 

 Średnia ocen 5,39. 

 

Osiągnięcia Jakuba Żmudy: 

 Laureat VI Dyktanda Niepodległościowego w Województwie Podkarpackim; 

 Finalista Ogólnopolskiego Konkursu Historycznego „Losy żołnierza i dzieje 

oręża polskiego w latach 1939-1948 w walce o wolną Polskę” – etap 

wojewódzki; 

 Finalista Konkursu Chemicznego organizowanego przez Podkarpackiego 

Kuratora Oświaty; 



 I miejsce w Gminnym Konkursie Recytatorskim Poezji Zbigniewa Herberta; 

 I miejsce w Gminnym Przeglądzie Teatrów Profilaktycznych „Stop nałogom! 

Wybieram wolność”; 

 II miejsce w powiatowym etapie Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej; 

 III miejsce w eliminacjach powiatowych Ogólnopolskiego Turnieju 

Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym; 

 Udział w powiatowym etapie Konkursu z Języka Angielskiego organizowanego 

przez Podkarpackiego Kuratora Oświaty; 

 pełnienie funkcji chorążego w Poczcie Sztandarowym; 

 Przewodniczący Samorządu Uczniowskiego; 

 Udział w wolontariacie; 

 Średnia ocen – 5,44. 

 

Wyróżnionych uczniów Wójt Gminy zaprosił na środek sali i wręczył im 

pamiątkowe dyplomy i nagrody pieniężne. Zostało wykonane także pamiątkowe zdjęcie 

z Dyrektorami Szkół, władzami Gminy i rodzicami nagrodzonych uczniów. 

 

PRZERWA W OBRADACH 

 

Ad. V. Godz. 940 

 

 Wójt odniósł się do wniosków zgłoszonych na ostatniej sesji Rady Gminy.  

 

1. Radny Rafał Czajkowski zgłosił dwa wnioski: 

 

a) Pierwszy dotyczył budowy kanalizacji w miejscowościach Rzeczyca Długa  

i Musików. W związku z postulatami zgłaszanymi przez mieszkańców na ostatnim 

Zebraniu Wiejskim, Radny poprosił o wykonanie kosztorysu i planów budowy 

kanalizacji na terenie wspomnianych miejscowości. Wniosek poparła Sołtys 

Rzeczycy Długiej Zofia Stec, która wspomniała o dużych kosztach wywożenia 

nieczystości wozem asenizacyjnym oraz o „dzikich” wylewiskach nieczystości na 

polach. W imieniu mieszkańców Rzeczycy Długiej poprosiła  

o podjęcie działań w w/w sprawie. Radny poprosił także o pisemną, urzędową 

informację dotyczącą budowy kanalizacji w celu przedstawienia jej mieszkańcom.  

 

Wójt Gminy w odpowiedzi na zgłoszony wniosek poinformował, że budowa 

kanalizacji to ogromny wydatek dla Gminy, ale także dla gospodarstw domowych. 

Gmina bez dofinansowania nie jest w stanie wykonać takiej inwestycji z własnego 

budżetu. Poza tym na terenach o rozproszonej zabudowie i płaskim ukształtowaniu 

terenu konieczna jest budowa dużej ilości przepompowni co dodatkowo powoduje 

wzrost kosztów wykonania kanalizacji i jej utrzymania. Konieczne są konsultacje 

społeczne w celu określenia ilości mieszkańców zainteresowanych korzystaniem  

z takiego rozwiązania. Wójt wspomniał także o możliwości budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków oraz możliwości korzystania ze zbiorników bezodpływowych.  

 

 



b) Kolejny wniosek Radnego Rafała Czajkowskiego dotyczył budowy przystanku 

autobusowego zlokalizowanego przy Domu Senior+ w Pniowie, ponieważ 

uczestnicy programu Senior+ zgłaszają taką potrzebę. Są to osoby starsze, które chcą 

bezpiecznie docierać na prowadzone zajęcia. 

 

Pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie utworzenia przystanku koło 

Kościoła Parafialnego w Pniowie zostało wystosowane. Obecnie Gmina oczekuje  

na odpowiedź.  

 

 

2. Radna Cecylia Sajda zgłosiła wniosek o montaż lustra drogowego  

w Chwałowicach- na Rakówce przy drodze gminnej na zakręcie w kierunku stolarni 

„Adam”. W związku z tym, że ruch samochodów w tym miejscu jest bardzo 

intensywny (w okolicy znajdują się stolarnie „Adam” i „Agmar”) lustro drogowe 

poprawi bezpieczeństwo i komfort kierowców.  

 

Lustro zostanie zamontowane w bieżącym miesiącu. 

 

 

Ad. VI. Godz. 948  

 

Wójt Gminy po krótce omówił treść Raportu o stanie Gminy Radomyśl nad Sanem za 

2018 rok. Jest to podsumowanie działalności Wójta, Urzędu Gminy i jego jednostek 

organizacyjnych za cały 2018 rok. Wójt zaprosił do dyskusji i zadawania pytań 

dotyczących Raportu. Pytań i uwag nie było.  

 

Ad. VII/1. Godz. 953 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Radomyśl 

nad Sanem za rok 2018 przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński. 

Wójt wspomniał o pracy całego Urzędu i jego jednostek organizacyjnych, która 

wpłynęła na stan Gminy w 2018 roku.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała VII/59/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz podziękował za udzielenie wotum zaufania jemu i zarazem 

dla całego Urzędu Gminy. 

 

Ad. VII/2. Godz. 957 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania  budżetu gminy za 2018 rok przedstawiła Skarbnik 

Gminy Anna Szeliga.  



Opinię Komisji Rewizyjnej dotyczącą wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem 

oraz sprawozdania finansowego za rok 2018 odczytał przewodniczący Komisji Tomasz 

Budziło. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała VII/60/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/3. Godz. 1017 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Radomyśl nad 

Sanem absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium odczytał 

przewodniczący Komisji Tomasz Budziło. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała VII/61/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz podziękował za udzielenie mu absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2018 rok. Podziękował współpracownikom, Radnym i Sołtysom. 

 

Ad. VII/4. Godz. 1022 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminu organizacyjnego Centrum Edukacji Ekologicznej w Radomyślu nad Sanem 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała VII/62/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/5. Godz. 1024 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustanowienia zasad przysługiwania diet dla 

przewodniczącego organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Radomyśl nad 

Sanem przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Na naradzie sołtysów, która odbyła się 30 kwietnia 2019 roku padła propozycja 

podwyżki na 750,00 zł za kwartał. Wszystkie Komisje poparły propozycję.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie. W głosowaniu nad uchwałą nie brali udziału 

Radni, którzy są zarazem Sołtysami.  



W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 12 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymane”. 

Uchwała VII/63/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/6. Godz. 1030 

  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rezygnacji z udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Stalowowolskiemu na realizację zadania publicznego w 2019 roku 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 13 głosów „za”,  2 głosy „wstrzymane”. 

Uchwała VII/64/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/7. Godz. 1032 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała VII/65/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII. Godz. 1037 

 

1. Radna Dorota Borys w imieniu osób, z terenu gminy Radomyśl nad Sanem, 

pracujących w trybie zmianowym,  poprosiła Wójta Gminy o interwencję do PKS 

w sprawie uruchomienia dodatkowego kursu w godzinach popołudniowych 

(między godzinną 15.30 a 19.45). Kursy, którymi dotychczas mieszkańcy gminy 

podróżowali z pracy i do pracy w Stalowej Woli, zostały zawieszone. 

 

Wójt Gminy obiecał zająć się sprawą. Zostanie złożony wniosek do PKS w Stalowej Woli 

o uruchomienie dodatkowego kursu w godzinach popołudniowych. 

 

2. Radny Rafał Czajkowski na prośbę mieszkańców wsi Rzeczyca Długa, 

wnioskuje o montaż progu zwalniającego zwanego „sierżantem”, na drodze 

gminnej biegnącej bezpośrednio do „zalewu”. Prośbę swoją mieszkańcy i Radny 

argumentują zwiększonym natężeniem ruchu na w/w drodze. 

 

Wójt Gminy poinformował, że zostanie powołana odpowiednia Komisja, która stwierdzi 

zasadność montażu progu zwalniającego na wspomnianej drodze.  

 

3. Radny Sylwester Polanowski zapytał o termin realizacji pozostałych 

przydomowych oczyszczalni ścieków w Nowinach, u osób, które już 

uregulowały stan prawny działek.  



Wójt Gminy poinformował, że w budżecie Gminy są zabezpieczone pieniądze na te 

inwestycje. Przydomowe oczyszczalnie ścieków będą sukcesywnie wykonywane.  

 

Ponadto złożone zostały wnioski pisemne: 

 

4. Radna Lucyna Jurkiewicz prosi o interwencję w firmie telekomunikacyjnej  

w sprawie nisko zwisających linii telefonicznych przy drodze wojewódzkiej nr 

854 tj. od mostu do Czekaja Pniowskiego. W związku ze zbliżającymi się 

żniwami nisko zwisające linie uniemożliwiają wjazd na pola ciągnikom  

i kombajnom. Bez interwencji liny mogą zostać pozrywane. 

 

5. Radna Justyna Szwedo w imieniu właścicieli działek nr 698 i 697 położonych  

w miejscowości Dąbrowa Rzeczycka, zwraca się z prośbą o wytyczenie 

geodezyjne drogi na działce gminnej nr 612/1. 

 

6. Radna Cecylia Sajda wnioskuje o montaż lampy ulicznej w Chwałowicach przy 

drodze wojewódzkiej nr 854, na słupie energetycznym nr 7/X (przy posesji 

państwa Jaworskich). Istniejący już słup energetyczny ułatwi montaż lampy 

ulicznej. Po zmroku miejsce jest zaciemnione i niebezpieczne dla osób 

oczekujących na autobus i przemieszczjących się w/w drogą.  

 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz pogratulował Sołtysom, którzy zostali wybrani  

w wyborach odbytych 23 czerwca 2019 roku. Sprostował także błędne informacje na 

temat pana Andrzeja Zuby, który wszystkie prace na rzecz sołectwa Rzeczyca 

Długa wykonywał dobrowolnie i nie otrzymywał za nie żadnego wynagrodzenia 

pieniężnego z Urzędu Gminy.  

 

Radny Rafał Czajkowski poprosił o informacje w sprawie montażu lustra 

drogowego, o którego wykonanie wnioskował na jednej z poprzednich sesji. Głos 

zabrała Zastępca Wójta Gminy Izabela Szałaj, która poinformowała, że Zarząd Dróg 

Powiatowych poinformował, że może wykonać projekt zmiany stałej organizacji ruchu 

w tym miejscu, jednak Gmina z własnego budżetu musi zamontować lustro. Gmina 

Radomyśl nad Sanem wystosuje wniosek, aby cały koszt inwestycji sfinansował Zarząd 

Dróg Powiatowych. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Ewa Marynowska, która odniosła się do Gminnego 

Programu „Nowa Inicjatywa dla Odnowy Wsi”. Wpłynęło 8 projektów. Wszystkie 

projekty przeszły pozytywnie ocenę formalną. Komisja wybrała 5 wniosków,  

a decydującym kryterium była ilość partnerów i wkład własny. Wybrano wnioski 

sołectw: Chwałowice, Witkowice, Pniów, Rzeczyca Długa i Wola Rzeczycka.  

 

Głos ponownie zabrała Zastępca Wójta Gminy Izabela Szałaj, która wspomniała, że 

14 czerwca 2019 r. w Warszawie odbyła się gala „30 lat Wolności RP”, zorganizowana 

przez Ogólnopolską Federację Przedsiębiorców i Pracodawców, na której Wójt Gminy 

Jan Pyrkosz otrzymał Nagrodę Specjalną w Plebiscycie Orły Polskiego Samorządu oraz 

statuetkę Orła Samorządu „Wójt 30 – lecia Wolności RP”. Tylko 8 Wójtów zostało  



w ten sposób wyróżnionych za swoją pracę, którą od wielu lat wykonują dla swoich 

gmin. Na stornie Orły Samorządu -  Samorządowa Marka Roku  znajdują się prezentacje 

poświęcone każdemu laureatowi, w tym oczywiście dotycząca osiągnięć i sukcesów 

Wójta.  

 

Ad. IX. Godz. 1052 

 

Na tym zakończono obrady VII sesji Rady Gminy. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

 

             Edward Wermiński 

 

 

 

Protokołowała:  

Anna Majewska 
 


